中国人文社会科学期刊AMI综合评价(2018年)统计学A刊扩展期刊中文社会科学引文索引(CSSCI)(2021—2022)扩展版来源期刊

加州极兴

THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

主办单位:中国统计学会

调研世界微信二维码







调极世界

THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

目 录

数字经济背景下中国 CPI 质量调整研究徐 强	赵	欣	3
数字化转型与金融服务业企业生产率:来自上市公司的经验证据中丹虹	师王	- 芳	14
数字经济能够提升美好生活水平吗	冷	玥	22
社会资本、公司透明度与债务融资成本刘 琳	王金	全凤	32
信息通信技术资本服务对我国经济增长的贡献研究	周	日日	44
纺织服装领域大数据研究热点与趋势分析	吴翌	2琳	54
中国地区宾大效应表现形式及驱动因素研究 王春云 王月辰	李文	に轩	65
住户调查中的支出数据与问卷设计	吴	琼	78

THE WORLD OF SURVEY AND RESEARCH

CONTENT

Research on Quality Adjustment of China's CPI in the Background of Digital Economy
Xu Qiang Zhao Xin (3)
Digital Transformation and Financial Services Corporate Productivity: Empirical Evidence from Listed
Companies
Does the Development of Digital Economy Improve the Level of a Better Life?
Teng Lei Leng Yue (22)
Social Capital, Corporate Transparency and Cost of Debt Financing
Liu Lin Wang Jinfeng (32)
Research on the Contribution of ICT Capital Services to China's Economic Growth
Zhou Jing (44)
Analysis of Hotspots and Trends of Big Data Research in the Domain of Textile and Apparel
Research on the Forms and Driving Factors of the Penn Effect in China
Wang Chunyun Wang Yuechen Li Wenxuan (65)
Questionnaire Design and Data Evaluation of Household Expenditure Surveys
Wy Oiong (79)